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1120724 高中職生中翻英短文翻譯題目 

又到了一年一度的端午節，媽媽買了很多粽子，讓我口水直流。還記

得某一年端午節，打完球回到家，肚子很餓，剛好阿姨拿了些粽子來拜

訪，還熱呼呼的，阿姨微笑著要我吃。熱呼呼的粽子好美味啊，一不小

心就吃了三顆。當晚我胃痛，媽媽趕緊帶我去看醫生，罵我貪吃。我以

後再也不敢一下吃太多粽子了。 

 

一年一度 yearly   粽子 rice dumpling   流口水 slobber 

不小心 accidently   趕緊 hurriedly     責罵 scold  

貪吃 gluttony 
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1120724 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

The yearly Dragon Boat Festival comes again. My mother bought a lot of 

rice dumplings which make me slobber. I remember one year on the Dragon 

Boat Festival, I was very hungry when I came home from finishing playing a 

ball game. My aunt happened to visit us with some rice dumplings which 

were still warm. My aunt smiled and asked me to eat them. The warm rice 

dumplings were so delicious, and I accidentally ate three of them. I had a 

stomachache that night, and my mother hurriedly took me to a doctor. She 

scolded me for gluttony. I would never dare to eat too many rice dumplings 

later. 


